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‘Bekend zijn, dat maakt al een groot verschil’
Wijkagent Hans Post: Het nieuWe gezicHt van zuid

BUSSUM - Ooit begonnen in Laren, 
en via Huizen en Blaricum landde 
hij in 2000 na zijn bevordering 
tot brigadier als wijkagent in het 
Spiegel. Sinds enkele weken is 
hij het gezicht van Bussum-Zuid: 
Hans Post. Mooi moment voor een 
nadere kennismaking. 

Een nieuwe buurt betekent ook een 
hele nieuwe uitdaging?
“Nou, het is niet zo dat je weer 
helemaal op nul begint. Een deel 
van het werk overstijgt de plek 
waar je werkt. Wel gaat het er nu 
om de wijk goed te leren kennen: 
de scholen bezoeken, met mensen 
praten.”

Heb je al prioriteiten gesteld?
“Dat is nu nog te vroeg. Het moet 
nu eerst goed bekend worden dat 
ik hier ben begonnen en dan eens 
zien wat zich aandient. Natuurlijk 
weet ik inmiddels wel van mijn 
voorganger wat er zoal in de buurt 
speelt en sta ik hier niet helemaal 
blanco. Om te weten hoe je het zelf 
gaat aanpakken is het ook belang-
rijk om als wijkagent zelf de pro-
blemen te ervaren. Het zal gerust 
ook even wennen zijn. Zuid is toch 
een compleet andere wijk dan het 
Spiegel.

Los van de overduidelijke verschil-
len, wat zal voor jou persoonlijk echt 
anders zijn?
“Ik denk dat kennismaken met de 
buurt hier een stuk gemakkelijker 
zal gaan. In een wijk als het Spiegel 

met grote huizen waar veel groen 
omheen zit en ook veel tweever-
dieners zijn kost dat veel meer tijd 
en moeite. In Zuid is de afstand 
kleiner en maak je daardoor niet 
alleen sneller contact maar heb je 
ook vaker een gesprek met elkaar.”

En wat gaat er in jouw oude wijk 
gebeuren?
“Die wordt nu waargenomen door 
mijn collega’s van het wijkteam. 
De komende periode zullen zij 
kijken wie daar de juiste man of 

Uit de Bussumse Historie
De Gooische Boer (II)
In 1938 werd er achter de oude 
Gooische Boer gesloopt en een 
nieuwe Boer gebouwd. 

“De zes pootige knapen die deze 
week de mokers in de hand na-
men, een verse pruim in de mond, 
sloegen er op los. Met nuchtere 
toewijding, die dit vernielzuchtige 
vak eischt, zoodat de verbrijzelde 
stenen rondvlogen. Maar voor ’t 
zoover was, hebben de stamgasten 
in een stemming die in ’t geheel 
niet gedrukt was, afscheid geno-
men. 
Allen die de laatsten avond bin-
nenkwamen mochten vrij en on-
gedwongen het servies waarin 
ze hun kopje koffie kregen na ge-
bruik op den grond laten vallen, 

want scherven brengen immers 
geluk!”

De eigenaar had een geheel nieuw 
ontwerp laten maken. Het ontwerp 
heeft het karakter van een grote 
Gooische boerderij. Zo worden de 
overdekte terrassen gesteund door 
z.g. handgedisselde balken, de 
vloeren zijn van oud-Hollandsche 
rode plavuizen, de gevels zijn met 
“onbekante deelen gepotdekseld”, 
in het interieur vindt men aan de 
zolderingen de “moer- en kinder-
balken” aangebracht. “De eer van 
dit huis is gastvrijheid” verkondigt 
een Gotisch opschrift. Buiten is de 
speelplaats uitgebreid. Het is een 
gebouw geworden van 30 bij 20 
meter met 370 meter oppervlak! 

Daarin een grote zaal van 110 me-
ter, een gezellige eetzaal van 34 
meter oppervlak. Op de bovenver-
dieping zijn 10 logeerkamers in 
oud-Hollandschen trant.
“Tal van details werden ons ge-
toond die er op wijzen dat men 
hier met alles heeft rekening ge-
houden wat den gasten het verblijf 
zoo aangenaam mogelijk kan ma-
ken. En dat ook wat de culinaire 
verzorging betreft men in de nieu-
we Gooische Boer met voortref-
felijke spijzen kennis zal kunnen 
maken, wij hebben ook dát mogen 
ervaren”.

Twintig jaar later, in april 1958, 
sloeg het noodlot toe. De rietge-
dekte Gooische Boer brandde af. 

Maar reeds op 2 juli 1959 werd het 
nieuwe hotel-restaurant geopend 
met Renault-reclame op het dak. 

Dit gebouw staat er nu in 2012 
nog steeds, naast het Shell station. 
Maar een horecagelegenheid is het 
al lang niet meer. De verdiept aan-
gelegde A1 maakte het onaantrek-
kelijk voor snelweggebruikers. 
Eind 1984 werd het gesloten van 
vanaf januari 1988 was Mercedes- 
Benz-dealer Van Kooy in het pand 
gevestigd. 
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vrouw op de juiste plaats kan wor-
den. En voor de continuïteit blijf ik 
op de achtergrond aanspreekbaar. 
Het kan niet zo zijn dat ik van het 
ene op het andere moment vertrek 
met al mijn kennis van de buurt 
en de bewoners.”

Is Bussum in de afgelopen in die afge-
lopen elf jaar erg veranderd?
“Ik denk het wel ja. Zeker als je 
kijkt naar tolerantie, die is zeker 
de laatste tijd erg laag. Mensen 
zijn snel aangebrand. Dat geldt 

vooral voor het uitgaansleven. Als 
we horecadienst hebben, is het 
soms best  moeilijk om het uit-
gaanspubliek in toom te houden. 
En dan gaat het vaak ook om heel 
jong spul; al is ook het wat oudere 
publiek lastiger geworden. Altijd 
een weerwoord. Een keertje met 
een vriendelijk woord wegsturen 
is niet genoeg. Toch iedere keer 
weer die discussies om voor elkaar 
te krijgen wat je wil.”

En in goede zin?
“In het begin was het vaak op het 
niveau van ‘daar heb je die kloot-
zakken’ en weet ik veel wat. Dat 
is nu een stuk minder. Dat komt 
ook doordat in de horecadienst 
vaak dezelfde gezichten op straat 
te zien zijn. We zijn allemaal goed 
aanspreekbaar, men kent onze na-
men. Er is meer contact. Dat maakt 
al een groot verschil.”

Dat hoefde niet met harde hand te 
worden bereikt, zeg maar?
“Fout is fout. Klaar. Alleen gaat 
het ons niet om de sanctie. Waar 
het vooral wel om gaat is dat er 
altijd een duidelijke grens wordt 
getrokken. En tja, als het nodig is  
wordt er uiteindelijk natuurlijk 
gewoon opgetreden en/of een bon 
geschreven.

In de politie-organisatie gebeurt we-
derom veel. Nu gaat het om een fusie 
met Flevoland en later ook Utrecht. 
Moeten we ons zorgen maken?
“Nee hoor. De dienstverlening zo-

als die er is zal zo blijven. De ver-
anderingen zitten veel meer in 
de ondersteunende diensten op 
kantoor. Als het gaat om blauw op 
straat zullen de mensen er niets 
van merken. Vanuit het wijkteam 
blijven we zoals nu zo dicht moge-
lijk bij en vooral ook met de Bus-
sumers werken.”

Tegenwoordig ook via Twitter, zoals 
steeds meer wijkagenten doen?
“Ook dat, al ben ik eerljk gezegd 
op dat vlak nog een beetje on-
wennig. Met mijn 50 jaar behoor 
ik niet echt tot de genereatie van 
nieuwe media. Inmiddels heb ik 
al wat volgers en enkele berichtjes 
verstuurd. Ik ga niet twitteren om 

het twitteren. Het moet wel altijd 
een bijdrage aan het werk zijn en 
we hebben inmiddels gemerkt dat 
het positief kan bijdragen. Kijk, 
een lolletje zal er ook heus wel tus-
sen zitten. Verwacht alleen niet 
van me dat ik een bericht de wijk 
in slinger met de tekst: ‘ik loop nu 
hier en loop nu daar en vanavond 
eet ik boerenkool.’ Want daar ma-
ken we de buurt niet veiliger en 
leefbaarder mee.”

Wijkagent Hans Post ontdekt zijn nieuwe buurt Bussum-Zuid. foto: BoB aWick
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